法拉盛少林寺超度恆善  

果林稱已派居士慰問家屬  

【本報記者夏曉明紐約報道】法拉盛少林寺昨(2)日舉辦追思會和法會﹐超度在11月24日自縊身亡的武術教練恆善。該寺主持果林稱﹐法拉盛少林寺已委託恆善的干姐黃俍梅﹐到恆善位於安徽林泉縣的老家探望恆善父母。目前﹐恆善的父母表示要找釋釋延章要人﹐因為「當年是延章將恆善等人帶到美國的」。果林並堅持恆善之死不像上吊自殺﹐具體為什麼自殺﹐他自己也感到「不明白」。

在昨日的追思法會在少林寺中央練功大廳舉行﹐電視大屏幕上連續播放著恆善過去在各地表演功夫的錄像﹐錄像中的恆善武功精湛﹑生龍活虎﹐勾起了與會者的追憶與感懷。法拉盛少林寺的居士和學員們紛紛上前講話﹐表達對恆善的追思和緬懷之情。講到動情之處﹐追思會現場唏噓一片﹐氣氛十分感人。

恆善的干媽﹑師兄﹑學徒和生前友好﹐均為恆善在27歲便英年早逝感到十分惋惜﹐他們認為恆善生前是一個誠懇﹑善良﹑授課認真負責的武術師傅﹐並對恆善的萃然離去感到難過與悲傷。少林寺請來法師在寺廟正殿唸頌《金剛經》﹐超度恆善的亡靈。

紐約佛教協會會長洗塵長老﹐昨日也到法拉盛少林寺表示慰問﹐洗塵長老將在下周一主持宗教儀式﹐為恆善唸經超度。

果林和少林寺法師延舉對媒體表示﹐目前﹐法拉盛少林寺尚未獲得恆善父母的受權﹐操辦恆善後事﹐但少林寺已委託恆善的干姐黃俍梅﹐到安徽阜陽林泉縣探望恆善父母。據稱﹐恆善的父母﹑姑父和村長﹐均對如何操辦恆善的後事意見不一。果林稱﹐如果恆善父母能夠到紐約來﹐法拉盛少林寺將承擔相關費用﹐並提供住宿。

果林表示﹐現在他的心情很不好﹐也不願在此不幸事件上打口水戰。他強調﹐以他個人的看法﹐恆善的死因很可疑﹐不像上吊自儘。但到底恆善為何走上絕路﹐他自己也不明白。他表示﹐雖然自己未親自聯絡恆善的父母﹐但通過其他途經了解到恆善的父母對釋延章很不諒解﹐因為是釋延章當年將恆善等人帶到美國的。

釋延章是恆善過去在中國河南少林武術學校的師傅﹐也是將恆善等人帶到美國的領隊。恆善到美國後﹐再拜該寺主持果林為師出家﹐並在少林寺擔任武術教練。在擔任教練的數年中﹐恆善的武德和為人廣受稱讚﹐有口皆碑。

對於恆善在安徽的父母仍在「向延章要人」的說法﹐釋延章表示他不願意就「一些虛構的東西」做出回應﹐有朝一日恆善的父母來到美國﹐「一切便不問自明」。他表示﹐在一個星期後﹐恆善的父母便可能到美善後﹐到時候一切疑問就會水落石出。
Flushing Shaolin Temple “Chao Du” Hengshan’s Spirits

Guolin said he already sent his religious follower to comfort his relatives

<Joe Xia, Singtao Daily> (Sanxin translates)

Flushing Shaolin Temple was holding a memorial Buddhist Ceremony to “chao Du” the spirit of Kungfu Instructor, Hengshan who committed suicide on Nove. 24.  The abbot of the Temple, Guolin, said, Flushing Shaolin Temple has already sent Hengshan’s God-sister, Liangmei Huang to comfort Hengshan’s parents in Lin Quan, Ang Huei in China.  He said, Hengshan’s parents want Yangzhang to “Yiao Zen” (take responsibility), because “Yanzhang is the one that brought Hengshan over to USA”.  Guolin insists Hengshan’s death didn’t look like hanging himself, but why he committed suicide, he “didn’t get it either.”


Yesterday the memorial Buddhist Ceremony was holding in Shaolin Temple Central Practicing Hall.  The big screen of TV was playing documentary of Hengshan’s Kungfu performances in many places.  Hengshan’s skillful Kungfu, vivid like a dragon and energetic like a tiger, reminding all the memory and feeling to Hengshan.  Many religious followers and members speak up their feelings and memory,  It was a very moving moment.

Hengshan’s god-mom, Kungfu brothers, students, and friends all feel sorry for his death as young as age of 27.  They say Hengshan is a sincere, good heart, and serious instructor. They all feel sorrow for his sudden death.  Shaolin Temple invited Buddhist Shifu to chant “Jin Gang Jing”, to “chao du” Hengshan’s spirits.


Chief of New York Buddhist Association, Xi Chen, arrived in Flushing Shaolin Temple to comfort.  He is also going to hold a religious ceremony Next Monday for Hengshan.


Guolin and Shaolin Temple Buddhist Master, Yanju, said to the medias and reporters, nowadays, Flushing Shaolin Temple still haven’t got Hengshan’s parents’s agreement of rights to handle Hengshan’s funeral.  But Shaolin Temple has already sent Hengshan’s god-sister, Liangmei Huang to Lin Quan hsien, Fu Yiang, in An Hei Prov. To visit his parents.  He heard Hengshan’s parents, uncle, and the chief of village have different opinions about how to handle Hengshan’s funeral.  Guolin said, if hengshan’s parents came to New York, Flushing Shaolin Temple will provide the related expenses, and the accommodation.  


Guolin said, he is in bad mood now.  He doesn’t want to argue (”da kuo sui fight”) more on this unfortunate accident. He emphasized, in his own opinion, Hengshan’s death is very questionable, doesn’t look like he hung himself.  But why he committed suicide, he still didn’t understand.  He said, although he didn’t directly speak to Hengshan’s parents, but through other ways, he realizes that Hengshan’s parents don’t forgive Shi Yanzhang, because he is the one that brought Hengshan over to USA.

Shi Yanzhang is Hengshan’s Shifu in Henan Shaolin Wushu School, China.  He is also the leader that brought Hengshan and others to USA.  After Hengshan arrived in USA, he then became monk and the disciple under the president, Guolin.  He then became Kungfu (Wushu) Instructor in Shaolin Temple.  During the years he was teaching, his virtue and behaviors were highly admired.

About Hengshan’s parents in An Huei “want Yanzhang take responsibility”, Shi Yangzhan said he doesn’t want to respond to “those fake stuffs”, some day when Hengshan’s parents come to USA, “everthing will be exposed without asking”  He said, after a week, Hengshan’s parents hopefully can come to USA, then all the questions will be answered and clear(water fade out and stones exposed).
